
Referat – Fællesbestyrelsesmøde 

Brahesminde Skoler og Børnehuse – Afdeling Horne - mandag d. 12.06.2023 kl. 17.00 – 19.30 

  

Deltagere: Laura, Marlene, Martin, Mette, Tina, Doris, Dorte (Martin), Dorthe (Pernille M), Vibeke samt elever fra 

elevrådet.    

Afbud: Dorthe, Louise, Pernille, Dorte  

Referent: Martin  

Pkt Ansvar Indhold Hvorfor – begrundelse Art Tid Referat - beslutning 

1. Alle Godkendelse af 

referat 

fra sidste møde 

Referat fra mødet d. 

16.05.2023. 

 

B 17.00 -

17.05 

Godkendt 

2. Elever Elevråd Orientering om 

elevrådsarbejdet på afd. 

Horne. 

O/

D 

17.05 – 

17.15 

 Afbud 

3. Alle Evaluering af 

diverse 

arrangementer: 

Syrendage i 

Svanninge. 

Markedsdag i 

Horne. 

9. kl. sidste 

skoledag. 

Evaluering – kan vi gøre 

noget bedre/anderledes til 

næste år? 

D/

B 

17.15 - 

17.25 

Markedsdag: 

Godt at der var musik til afslutningen. Det var en fordel, at 

aktiviteterne var spredt ud over et større område. Muligvis et 

oversigtskort i forhold til aktiviteterne eller personer med gule 

veste, der kan guide. 

Syrendag: 

Det skal koordineres i bedre tid i forhold til at få plancherne til 

udstillingen. Der skulle muligvis være bedre reklame for det, næste 

år.  

9 kl. sidste skoledag: 

Det skal koordineres bedre næste år både i forhold til lejrskole og 

tidspunkt. Der var en oplevelse af, at der nogle af karamellerne, 

hvor der var peber, chili på og en med en tegnestift.  

 

4.  Alle Legepladser Opdatering på de projekter, 

som er i gang.  

D/

B 

17.25 – 

17.35 

Afd. Svanninge: 

Skaterrampe + Termoplast på i skolegården. 



Vi påtænker at have punktet 

Legeplads på hver gang 

således, at eleverne også 

kan deltage i dette punkt.  

I børnehuset er der kommet ny asfalt og fliser, samt motorikbane 

og 1 ud af 3 legehuse er ankommet. Dertil er der blevet lagt asfalt 

langs cykelskurene.   

 

Hallen, Lokalrådet, Helle og Mette mødes omkring legeplads. Der 

har været en drøftelse omkring visionen. Vibeke indgår i gruppen. 

Mette har kontakt til Kompan – der aftales møde i uge 33.  

 

FMK’s udbudsregler skal undersøges.  

 

Der er et behov for, at arbejdsgruppen udbygges. 

5.  Alle Høringssvar  Opvækst- og 

Læringsudvalget indkalder 

høringssvar på påtænkte 

ændringer på støtte- og 

specialundervisningsområde

t. 

Se mail sendt til jer 6.juni.  

Frist for indsendelse af 

høringssvaret: 7.juli 2023. 

Skal vi nedsætte en 

arbejdsgruppe? 

D/

B 

17.35 – 

17.45 

Drøftelse 

 

Arbejdsgruppe: Martin, Mette, Martin, Laura. 

 

Det forældrevalgte spørger ind til, hvorledes medarbejderne bliver 

involveret. Vibeke fortæller, at medarbejderne høres via 

FællesMED.  

 

Mandag d.26.06 i Svanninge kl.1700. 

6. VM Næste skoleårs 

planlægning – 

skemaer til 

gennemsyn 

Skemaer vil ligge klar til 

gennemsyn på mødet.  

D 17.45 – 

18.00 

Gennemsyn af skemaer. 

Ingen kommentarer – alt ser fint ud.  

7. VM Økonomi Orientering om budget for 

2023. 

O 18.00 -

18.05 

Forventer at komme ud af 2023 med et lille underskud.  

8. Alle/ 

VM 
Branding - 

indskrivning 

Vi skal være ude i god tid i 

forhold til indskrivning til 

kommende skoleår.  

Hvad har vi af gode idéer? 

Videre drøftelse fra vores 

sidste møde.  

O 18.05 – 

18.20 

Gode ideer: 

Synlig over Facebook og opmærksom på forskellige lokale 

grupper, hvor det kan deles. 

Samtale om, hvor der må sættes skilte op, fx private haver for at 

gøre det indenfor reglerne.  

Sætte materiale op i hallen. 



Aflevere skole-materialer hos de børn, der er skolestartere på deres 

hjemmeadresse, med en personlig besked til barnet.  

 

 - Fokus på, at der skal være forskellige indsatsområder. 

 - Man skal gøre det tydeligt, hvad vi gør og står for.  

 

Arbejdsgruppe: Marlene, Vibeke, Laura, Louise? 

 

Marlene indkalder til møde. 

 

9. Doris 

og  

Dorte 

Nyt fra 

børnehusene 

 

Orientering fra 

børnehusene. 

O 18.20 -

18.35 

Legeplads i Svanninge er færdig. 

 

Der er kommet en ny familie i Svanninge med 3 børn, der kommer 

fra Australien. 

 

Ny struktur i Svanninge, hvor morgenSFO, bliver i Børnehuset i 

tidsrummet 06.00-06.30. 

10. Alle/ 

VM 
Ny fælles vision, 

mission, børnesyn 

og kerneopgave 

for hele opvækst 

og 

læringsområdet 

Fællesbestyrelsen er blevet 

introduceret til første 

udkast. 

Nu er det endelige 

dokument er vedhæftet. 

O/

D 

18.35 – 

18.40 

Drøftet.  

11. Alle  Evaluering/revide

ring af årshjulet  

Evaluering af årshjulet – har 

det været virksomt? 

Er der noget, vi skal være 

opmærksomme på i forhold 

til årshjul for kommende 

skoleår? 

 18.40 – 

18.45 

Samtale omkring høstfesten. Hvorledes gør vi nu, hvor Brugsen i 

Millinge er lukket? 

 

12. Alle  1.skoledag i 

skoleåret 

2023/2024 

Skal vi starte skoleåret med 

rundstykker og kaffe/te til 

alle? 

Hvem gør hvad? 

D/

B 

18.45- 

19.00 

Horne Lands Støtteforening hjælper til i Horne. Dorte har 

kontakten.  

Vi undersøger mulighederne for at seniorerne i Svanninge kommer 

og hjælper. Martin tager kontakt til idrætsforeningen og Min 



Købmand i Haastrup. Undersøge om Svanninge Hallen vil flage på 

første skoledag.  

Gerne små flag i stensætningen ud til Kirkegyden.  

13. Alle Dato for første 

Fællesbestyrelses

møde i 

kommende 

skoleår 

Forslag: 

Torsdag d. 17.august kl. 17 

– 19.30. 

(Budgetmateriale for budget 

2024 offentliggøres mandag 

d. 14.august) 

D/

B 

19.00 – 

19.05 

Mødet bliver torsdag d.17.august kl.19.00. Vibeke laver 

mødekalender med Laura. 

 

Opmærksom på, at indkalde nye medlemmer. 

14.  MW Formandens 

årsberetning  

Beretningen fremsendes 

snarest til gennemsyn inden 

mødet.  

Hvordan tænker vi, at den 

skal offentliggøres? 

D/

B 

19.05 – 

19.10 

Sendes ud på Aula. 

15. Alle  Informations-

punkt 

a) Formand 

Formand for 

fællesbestyrelsen pr. 

1.august? 

b) Ledelsen  

c) Medarbejderne 

d) Bussens 

støtteforening 

e) Andre 

O 19.10 – 

19.25 

a) Laura er blevet valgt som formand. Mette er næstformand. 

b) Mandag påbegynder tagrenovering på afd. Horne Skole, hvilket 

betyder, at SFO-børn ikke kan være i skolegården. 

Der skal sættes rødt bånd op, for at vise, at der bliver arbejdet med 

asbest. Arbejdet med at få det gamle tag ned, forventes færdigt før 

eleverne kommer tilbage fra sommerferie.  

c) Orientering omkring meddelelsesbog  

d) Mette Toft inviteres med til et FB-møde. 

e) Doris, Dorthe og Martin udgår af FB. 

Nye medarbejderrepræsentanter bliver Babette og Kamilla.  

16. Alle Eventuelt  O 19.25 – 

19.30 

  

 

   Punkter til kommende 

møder (næste møde er 

xxxx): 

   - Planlægning af forældremøder i forhold til informationsmøder på 

forskellige årgange.  

Art: er punktet til orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

 


